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RĒZEKNES NOVADA DOME 

SOCIĀLO UN VESELĪBAS AIZSARDZĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 12.janvārī Nr. 1 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 10:30 
Sēde atklāta plkst. 11:12 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētāja Inta Brence 
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Rita 
Tērauda, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Vasīlijs 
Arbidāns, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts 
Staņislavs Šķesters, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts 
Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guna Popova – pamatdarbā. 
 
Darba kārtībā: 
 
1. Par samaksas apstiprināšanu par sniegtajiem sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas 

pakalpojumiem Rēzeknes novada sociālās aprūpes centrā. 

2. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu I.D. Maltas pagastā. 

3. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu J.G. Sakstagala pagastā. 

4. Par dzīvojamās telpas īrēšanas tiesību atzīšanu M.C. Viļānos. 

5. Par dzīvojamās telpas īrēšanas tiesību atzīšanu B.M. Viļānos. 

6. Par īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu M.Č. Viļānos. 

7. Par personu izslēgšanu no Rēzeknes novada pašvaldības vispārējas kārtības palīdzības 
reģistra. 
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1.§ 
Par samaksas apstiprināšanu par sniegtajiem sociālās aprūpes un sociālās 
rehabilitācijas pakalpojumiem Rēzeknes novada sociālās aprūpes centrā 

Ziņo Natālija Bernāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par samaksas apstiprināšanu par sniegtajiem sociālās aprūpes un 
sociālās rehabilitācijas pakalpojumiem Rēzeknes novada sociālās 
aprūpes centrā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Samaksa augusi divas reizes? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Nav divas reizes. Bija 995, 75 euro, tagad ir 1415, 58 euro. Ir par 419, 
83 euro vairāk. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Te ir runa par atelpas brīža pakalpojumu. Kāds bija atelpas brīža 
pakalpojums pagājušajā gadā un šogad? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Pagājušajā gadā bija 20, 10 euro, bet šogad 44, 74 euro. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir divas reizes. 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Šajā gadījumā, jā, jo pagājušajā gadā bija paredzētas 3 gultas vietas, 
bet šogad tikai 1. Šim pakalpojumam nav tik liels pieprasījums kā 
sociālās rehabilitācijas pakalpojumam. Uz šo pakalpojumu ir ļoti garas 
rindas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai nevar ielikt ko citu, ja jau cena aug 2 reizes. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tiek samazināts gultu skaits, brīvās gultas neviens netur. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

“Malta”, “Pilcene” cenas paaugstinājums ir 50%. Tādā apmērā 
kopumā cenas nav paaugstinājušās. 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Tie nav 50%. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Vasarā sakarā ar cenu palielinājumu cenas jau tika paaugstinātas. 
Tagad atkal tiek paaugstināta uz, apmēram, 435 euro. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Paaugstinājās arī darba algas. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Sociālajam aprūpētājam ir minimālā alga. Arī elektrībai un degvielai 
cenas normalizējas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Elektrībai šajos mēnešos nekas nav pieaudzis. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

(aicina uz domes sēdi sagatavot aprēķinu) 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Būtiski algas tika paaugstinātas medicīnas personālam. 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Arī minimālais atalgojums ir audzis. Ir daudz darbinieku, kuri saņem 
minimālo atalgojumu. 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

2022.gadā samaksas apstiprināšana bija uz 2022.gada izdevumu bāzes, 
bet šīs samaksas ir uz 2023.gada bāzes, kur izdevumi ir ļoti auguši. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ir priekšlikums pievienot vēl vienu papildus datni ar vispārējām 
pozīcijām, kas atspoguļos šo cenu. Te ir, t.s., pašizmaksas princips, kur 
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ņemta vērā atlīdzība, ēdināšana, uzturēšana, veselības aprūpes 
pasākumi, sanitāro līdzekļu pirkšana, mazgāšanas līdzekļu pirkšana 
u.tt. Kāds ir aptuvenai klientu skaits? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Pilcenē ir 26, Strūžānos ir 36 un Maltā ir 38 klienti. Kopā ir 103 klienti. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Lai nesanāk, ka viesnīcas uzturēšana diennaktī sanāk lētāk. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Viesnīca sanāks lētāk. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd, vidēji rēķinot, viena gultas vieta diennaktī ir 47 euro (izsaka 
viedokli). 

Izsaka viedokli 
Deputāti: 

(diskutē) 

Izsaka viedokli Silvija 
Ančikovska: 

Jāmin, ka 2022.gadā bija lielāks klientu skaits. Jo mazāks klientu 
skaits, jo vairāk izdevumu, jo lielāka maksa. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Vai ir klienti arī no citiem novadiem? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Nē, nav. Savi gaida rindā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāpēc samazinās klientu skaits? 

Izsaka priekšlikumu 
Natālija Bernāne: 

Tāpēc, ka atbrauc Veselības inspekcija, apskatās telpas. Ja telpas 
plašums neatbilst, tad ir jāsamazina gultu skaits. Arī klienti ir tādi, kuri 
nevar savā starpā sadzīvot. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
samaksas apstiprināšanu par sniegtajiem sociālās aprūpes un 
sociālās rehabilitācijas pakalpojumiem Rēzeknes novada 
sociālās aprūpes centrā". 

 
2.§ 

Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu I.D. Maltas pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot I.D. 2022.gada 20.decembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu I.D. Maltas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu I.D. Maltas pagastā". 

 
3.§ 

Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu J.G. Sakstagala pagastā 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot J.G. 2022.gada 5.decembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu J.G. Sakstagala pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu J.G. Sakstagala 
pagastā". 

 
4.§ 

Par dzīvojamās telpas īrēšanas tiesību atzīšanu M.C. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot M.C. 2022.gada 13.decembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvojamās telpas īrēšanas tiesību atzīšanu M.C. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īrēšanas tiesību atzīšanu M.C. Viļānos". 

 
5.§ 

Par dzīvojamās telpas īrēšanas tiesību atzīšanu B.M. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot B.M. 2022.gada 20.decembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvojamās telpas īrēšanas tiesību atzīšanu B.M. Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvojamās telpas īrēšanas tiesību atzīšanu B.M. Viļānos". 

 
6.§ 

Par īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu M.Č. Viļānos 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot M.Č. 2022.gada 9.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par īrētās 
dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu M.Č. 
Viļānos. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu 
dzīvojamo telpu M.Č. Viļānos". 

 
7.§ 

Par personu izslēgšanu no Rēzeknes novada pašvaldības vispārējas kārtības palīdzības 
reģistra 

Ziņo Rita Žurzdina: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par personu izslēgšanu no Rēzeknes novada pašvaldības 
vispārējas kārtības palīdzības reģistra. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
personu izslēgšanu no Rēzeknes novada pašvaldības 
vispārējas kārtības palīdzības reģistra". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 11:29 
 
Sēdes vadītāja, komitejas priekšsēdētāja:      Inta Brence 

 
 
Protokoliste:         Natālija Zvīdriņa 


